
 

Dz-05.0021.30.2016 

PROTOKÓŁ 

XXX SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 29 LISTOPADA 2016 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXX sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 29 listopada 2016 r. 

w godz. 18.05 – 19.15 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 15 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin.protokołu). 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 16 członków rady. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXX sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza o następującej treści(zał. nr 2): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Projekty uchwał Zarządu oraz Komisji Problemowych:  

1/ w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka w 

skład Komisji Edukacji Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu) 

2/w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka w 

skład Komisji Informacji Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu) 

3/ w sprawie wniosku o wyznaczenie dodatkowego przejścia dla pieszych na wysokości ul. 

Prądnickiej 20 (projekt Zarządu) 

4/ w sprawie wniosku do Prezydenta M.K. dotyczącego inicjatywy uchwałodawczej w RMK 

w kwestii scalenia wszystkich podstref parkowania na terenie Dzielnicy V Krowodrza w 

jedną oraz jej rozciągnięcia na cały obszar Dzielnicy V(projekt Komisji Infrastruktury) 

5/ w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Armii Krajowej 

– Piastowska”(projekt Komisji Architektury BiU). 

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

6. Zakończenie sesji. 



 

Ad.2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie został przyjęty: za 

jednogłośnie w obecności 16 członków Rady. 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXIX sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

 

Ad.4.Projekty uchwał Zarządu, Komisji Problemowych:  

1/ w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka 

w skład Komisji Edukacji Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Głos za projektem uchwały zabrał p. Przemysław Łukasik.  

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka w skład Komisji 

Edukacji Rady Dzielnicy V Krowodrza – uchwała nr XXX/246/2016 (zał. nr 3). 

 

2/ w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka w 

skład Komisji Informacji Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Klimowicz, p. Adam Michaluk, p. Agnieszka Wantuch. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pana Adama Michaluka w skład Komisji 

Informacji Rady Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr XXX/247/2016 (zał. nr 4). 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 17 członków rady. 

 

3/ w sprawie wniosku o wyznaczenie dodatkowego przejścia dla pieszych na wysokości ul. 

Prądnickiej 20 (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: wniosku 

o wyznaczenie dodatkowego przejścia dla pieszych na wysokości ul. Prądnickiej 20 - uchwała 

nr XXX/248/2016 (zał. nr 5). 
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4/ w sprawie wniosku do Prezydenta M.K. dotyczącego inicjatywy uchwałodawczej w RMK 

w kwestii scalenia wszystkich podstref parkowania na terenie Dzielnicy V Krowodrza w 

jedną oraz jej rozciągnięcia na cały obszar Dzielnicy V (projekt Komisji Infrastruktury). 
 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji p. Łukasz Mańczyk. 

 

Głos zabrali: p. Małgorzata Kozień, p. Anna Połajowska, p. Janusz Michałowski, p. Piotr 

Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Łukasz Mańczyk, p. Agnieszka Wantuch, 

p. Marcin Grega. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za – 13 głosów; przeciw - 2 głosy, wstrzymujące – 1 głos; 1 osoba 

nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: wniosku 

do Prezydenta M.K. dotyczącego inicjatywy uchwałodawczej w RMK w kwestii scalenia 

wszystkich podstref parkowania na terenie Dzielnicy V Krowodrza w jedną oraz jej 

rozciągnięcia na cały obszar Dzielnicy V - uchwała nr XXX/249/2016 (zał. nr 6). 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała zostanie przekazana do Prezydenta Miasta 

Krakowa z pismem wiodącym. 
 

5/ w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Armii 

Krajowej – Piastowska”(projekt Komisji Architektury BiU). 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji p. Janusz Michałowski. 

Głos zabrali: p. Paweł Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Piotr Klimowicz, 

p. Adam Michaluk, który zwrócił się z prośbą o przesłanie uchwały do Pełnomocnik 

PMK ds. walki ze smogiem. 

P. Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dotycząca zapisu projektu uchwały ( zał. nr 

7) . 

Poprawkę przyjęto: za – jednogłośnie 17 członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Armii Krajowej – 

Piastowska” - uchwała nr XXX/250/2016 (zał. nr 8). 

 

Ad.5. Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Piotr Klimowicz przedstawił wnioski: 

1/ odnośnie terenu Parku Młynówka Królewska - wjazd, parkowanie i bezprawne 

ogrodzenie działek,  
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2/ budowa budynku przy ul. Lea i al. Kijowskiej - gotowy jest projekt przebudowy 

al. Kijowskiej - Rada powinna go opiniować ( planowana droga p/pożarowa przez 

Park A`Paulo), 

3/ ws. przebudowy ul. Królewskiej – na wys. Rynku Krowoderskiego będzie 

zniszczona zieleń i źle zaprojektowano ścieżkę rowerową – potrzeba zapoznania się 

z projektem i opiniowania, 

4/ ws. Parku Krakowskiego – dopilnowanie, aby opiniować wniesione poprawki oraz 

sprawdzenie czy do projektu użyte zostały właściwe podkłady geodezyjne 

uwzględniające zmiany w ul. Szymanowskiego. 

W odniesieniu do wniosków głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Małgorzata Kozień, 

p. Janusz Michałowski, p. Zygmunt Wierzbnicki. 

2. P. Agnieszka Wantuch – sprawa nieopiniowania wyznaczenia parkingu przy szkole. 

Odpowiedzi udzielił p. Łukasz Mańczyk. 

3. P. Piotr Klimowicz złożył projekty uchwał Grupy Radnych ws. wprowadzenia zakazu 

parkowania na chodnikach ul. Rzecznej oraz ws. przebudowy ul. Urzędniczej. 

4. P. Małgorzata Kozień odniosła się do informacji PINB ws. zabudowy przy 

ul. Rzecznej. Głos zabrali: p. Anna Pojałowska i p. Zygmunt Wierzbicki. 

5. P. Łukasz Mańczyk zaprasza na kolejne spotkanie „Porozmawiajmy o Krowodrzy” 

w dniu 9 grudnia oraz na posiedzenie Komisji Infrastruktury w dniu 13 grudnia br. 

6. Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał pismo dotyczące odpowiedzi na 

podjęta uchwałę odnośnie parku Jordana. Głos zabrał: p. Piotr Klimowicz. 

7. Przewodniczący Rady poinformował o terminie kolejne sesji planowanej w dniu 

20 grudnia br.  

Ad.6. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki zamknął XXX 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o godz. 19.15. 

    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

pracownik biura Rady. 

 


